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Tirsdag d. 27 februar klokken 18.00 - 21:00  
STED: Stines kontor, administrationsbygningen, Afdeling Fensmark  
 
Inviterede:  
Stine Andersen, Mie Ihlerman Rasmussen, Jesper Gleitze, Ditte-Lene Paustian, Marie Louise Jagd Hoff, Shila 
Høeg, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn Andersen, Philip Hjemsted Stougaard, Mia Than West, Maj-
Britt Højgard, Lone Christoffersen 
 
Til stede:  
Stine Andersen, Mie Ihlerman Rasmussen, Jesper Gleitze, Ditte-Lene Paustian, Marie Louise Jagd Hoff, 
Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn Andersen, Philip Hjemsted Stougaard, Mia Than West, Maj-Britt 
Højgard, Lone Christoffersen 
 
Gæster: Zenia og Lars (Fensmark DNA) 
 

Fraværende:  
Afbud:  
Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referat: Lone 
 
Vi starter med at spise kl. 18.00 – og selve mødet ud fra dagsorden starter kl 18.15 
 
 

Punkt Referat 

Sag 66/MIR 
Godkendelse af referat fra d. 23. januar 

 

 

Sag 67/MIR 
Nyt fra elevrådet 

 

Udskolingen skal have ny elevrådsformand.  
Vi har fundet på aktiviteter, til vi kan åbne salene og 
billedkunst.  
Pga. hærværk har hver klasse fået et toilet, der er 
deres. 
7. årgang skal snart på lejrskole, den ene klasse dog 
først i slutningen af april. 
Indskoling og mellemtrin i Fensmark er meget optaget 
af at få mere natur i skolen. Der er kommet fodboldmål, 
og eleverne er glade for, at de nu er flere, der kan 

komme ud at spille.  
 

Sag 68/ SSA 
Økonomiopfølgning  

 
Det går som det skal. Vores forbrugsprocenter følger 
året. 
Overskuddet på en million fra sidste budgetår, ved vi 
endnu ikke om vi må bruge.  
 

Sag 69/MIR 
Skolebestyrelsesvalg 
Procesplan og etablering af udvalg 

Der er snart skolebestyrelsesvalg. Der foreligger en fin 
tidsplan. Ditte Lene og Jesper er på valg 
Valgbestyrelsen kommer til at bestå af Stine, skoleleder 
og Mie bestyrelsesformand.  
Jesper stiller sig til rådighed, hvis der er spørgsmål eller 
brug for hjælp. 
 

Sag 70/MIR 
Forældre/personaleparkering 
Opfølgning og orientering 

Bestyrelsen har drøftet om man kunne lave 
forældre/elevafsætning eller personaleparkering bag 
pizzeriaet over for Ny afdeling. 
Tilbagemeldingen fra Vej og park er at det ikke bliver 
afsætning af elever, men de ser positivt på 
personaleparkering. Så vil man se på opmærkning af 
Kiss and drive og at der ensrettes så busserne til 
tandplejen kan køre ind og ud.  

Vi mangler dog svar på om kommunebussen kan køre 
ad Tørvevej og sætte elever af ved pedelboligen/det 
gamle tandlægehus, så der ikke dannes trafikprop. 
Det er vigtigt at Kiss and drive er et ”kør videre” og ikke 
stands og følge sit barn ind.  
Personalet kan have materialer mm. som de skal fragte 
ind på skolen, derfor har man også som personale 
kunne parkere tæt på. Evt. i venstre side ved el-
standerne. 
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Vær opmærksom på stier, hvor børnene kommer 
susende og biler skal ind og parkere, det skaber farlige 
situationer.  
Jesper kommer med et forslag, der er tegnet, som 
vedlægges som bilag.  
Det drøftes om det kunne være fornuftigt at man kører 
har været overvejelser om at køre ind fra den anden 
side end tandlægehuset.  
 

Sag 71/MIR 
Legeplads 
Undersøgelsesproces af muligheder – arbejdsgruppe 
nedsættes 

Vi er ved at undersøge om vi kan flytte klatrestativet 
bag udskolingen, vi har forhørt os i centeret om der 
kunne være nogle midler hos dem, og det er ikke helt 
utænkeligt. Herudover er Lasse i gang med en masse 
ting i forhold til skoleskov og natur.  
Der nedsætte en arbejdsgruppe, som kan arbejde videre 
med legeplads, i arbejdsgruppen sidder Stine, Mie og 
Betina Jørgensen og Maj-Britt Højgaard. 

Pause  

Sag 72/ MIR med Zenia og Lars (kommer kl 19.30-
20.00) 
Fensmark DNA  
Orientering om tiltag og ønske om at lave tilbud til 
unge ml. 13-15 år i Fensmark og omegn 
 

Fensmark DNA vil gerne lave fester for de unge i alderen 
13-15 år. Alkoholfrie fester 4 gange årligt. 
Festerne skal afholdes i hallen. Xenia og Lars vil gerne 
ud i klasserne i udskolingen og fortælle om deres fester. 
Vil gerne have nogle repræsentanter blandt eleverne. 
Det skal drives af frivillige kræfter. Indgangsbilletten 
kommer til at koste ca. 50 kr., denne og køb af ”drinks” 
skal meget gerne komme til at kunne finansiere den 
næste fest. 
Der vil komme restriktioner på den måde, at man kan 
komme ind, men går man ud har man forladt festen. 
Tidsrammen bliver ca. kl. 19-24.  

 Sag 73/SSA 
Opfølgning på skolevalg – herunder sag om 
DFUs flyer 
 

Stine fortæller om hvordan sagen er håndteret på 
Holmegaardskolen, på politisk niveau og i en dialog med 
Nicolaj fra DFU.  
 

Sag 74/MIR 
Bordet rundt 

• Medlemmer 
• Medarbejdere 
• Ledelsen:  
• Formanden:  

 

Medlemmerne undrer sig over der ikke har været afholdt 
dialogmøde med mellem BUU og skolebestyrelsen jf. 
styrelsesvedtægtens stk. C side 5.  
Der er børn, der er sendt hjem for at gå i Brugsen i 
undervisningstiden selvom det var understreget, at det 
skulle ingen af eleverne. 
Der har været diskofest indskolingen, der har været 
skolefest og fastelavn. Der ønskes robuste tønder, så 
alle kan nå at slå og en tønde til hver klasse. 
I udskolingen er der snart en matematikfagdag. Der 
udvikles spil, og så slutter vi af med et stort casino, hvor 
man kan spille 
Der er 8 skoleuger til de skriftlige prøver starter 
I Toksværd har der også være fastelavnsfest og det har 
været super hyggeligt. 
På torsdag starter fagfordelingen op 
Vi skaber tydeligere tilbud i specialrækkerne 
I morgen kommer borgmester og kommunaldirektør på 
rundvisning på Holmegaardskolen. 
Der har været hærværk på skolen og det er 
politianmeldt 
Ødelagte ting/hærværk er ret nedslående at se på, men 
vi laver nogle indsatser i denne tid, som vi håber virker 
Et opslag om Scolarship på Herlufsholm lægges ud til 9. 
årgang.  
Mie har haft møde med to lokalrødder. De har lovet at 
vende tilbage med noget info om, hvordan de fik 
finansieret legepladsen ved biblioteket 
 
 

 
Sag 75/MIR 

Punkter til kommende møder 
 

SFO- Toksværd (marts) 

Indeordning opfølgning på tidligere anbefalinger til 
organisering (rykket fra d. 23. januar - marts) 
Specialklasser organisering kommende skoleår 
(marts/april) 
Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse af SB. 
(Maj ell. Juni – temadag?) 
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Skolen i bevægelse – Nye tiltag i 2024 
Valg til skolebestyrelsen 
Princip for trafik. 
Punkter til samtale med BUU  

Sag 76/ Orientering / 
Eventuelt 

Næste skolebestyrelsesmøde afholdes i Toksværd 

 


